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Angående Uppsala ska vara klimatneutralt 
2030 och klimatpositivt 2050 

 

Det finns många dokument om och kring Uppsalas miljö och klimatarbete. Det är 

styrdokument med policy, program, färdplan, översiktsplan, kontrakt. Det finns 

dokument om byggande, energi, klimatanpassning, samverkan och strategier. Det 

finns rådgivning och information och det drivs kampanjer. Inget fel i det, ett grundligt 

förarbete och samarbete är bra.  

 

Men trots detta så minskar koldioxidutsläppen med bara 1 % per år när det istället skulle 

behöva minskas med 10 - 15 % per år för att nå målet att bli klimatneutrala 2030.  

Det är 8 år kvar till 2030. Så vad hinner man göra på 8 år. Det är som att kommunen alltför 

länge och ivrigt har författat dokument och sökt utmärkelser istället för att inse realiteter – 

vilket är att växthusgaserna inte minskar i det takt som är nödvändigt. Trots att det är ett 

komplext område så undrar jag om det finns en konkret plan för att nå en minskning med 10 

-15 % inom de närmaste åren.  

 

Med anledning av ovanstående vill jag ställa följande frågor till Rickard Malmström, 

ansvarigt kommunalråd för miljö och klimat:  

 

 

1. Vad kan/bör kommunen prioritera de närmaste åren för att sänka utsläppen av 

växthusgaser med 10 - 15 % inom några år? 

2. Hur kan klimatmålen nås om även bygg – och livsmedelssektorn räknas med? 

3. Hur definierar kommunen klimatneutralt? 
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